
  

  

Notulen Algemene ledenvergadering 21 maart 2023 

1 . Welkom en inleiding; 
Joke heet iedereen van harte welkom. 

2 . Anouk Viegen Directeur CNME geeft een update stand van 
zaken reorganisatie NT; 
Er is helaas weinig nieuws te melden over de voortgang. Vanuit de 
gemeente komen er geen subsidiegelden meer sinds 2020. 

Door gebrek aan financiële middelen blijven de NT nog dicht voor 
bezoekers. VNJ Vrijwilligers hebben toestemming om mensen binnen 
laten op de momenten dat er in de tuinen gewerkt wordt (dinsdag- en 
donderdagochtend) mits er geen kinderen in de NT aanwezig zijn. 

 Vanaf 1 april worden de 2 grote poorten geopend tijdens de 
aanwezigheid van de VNJ vrijwilligers. 

CNME is bezig afspraken te maken om de erfpacht met MIK te 
verdelen. CNME behoudt dan de zorg voor de NT en MIK neemt het 
onderhoud voor het gebouw op zich. MIK zal uiterlijk eind maart 
2 023 een principeverzoek indienen bij de gemeente. MIK moet o.a. 
onderbouwen dat zij met fietsen en Stints het vervoer naar de tuinen 
willen regelen. In de hoop op vrijstelling van de stikstof 
omgevingsvergunning. 

Door gebrek aan personeel (Sven heeft ander werk gevonden) zal 
Hendrik periodiek aanwezig zijn voor het groter onderhoud. 

Anouk is blij met de kleinschalige activiteiten in de NT: 

 De Buurderij kan blijven op de woensdagavonden. 

 MIK heeft 2 vaste begeleiders en de kinderen zijn blij dat ze hier 
mogen zijn. Kijken of het mogelijk is om de kinderen te laten zien 
wat er zoal groeit en bloeit. 

 IVN vergaderen sinds januari 2023 niet meer in de NT maar in de 
brandweerkazerne i.v.m. te weinig faciliteiten in het huidige 
gebouw. Zij willen wel weer terug komen zodra de eventuele 



  

  

verbouwing voltooid is. In het voorjaar wil het IVN weer 
plantjes vanuit de NT gaan verkopen. (hierover zullen nog 
afspraken volgen). 

De natuurwerkdag zal in het najaar weer plaatsvinden. 

8 april zullen er workshops Vilt technieken en natuurlijke 
materialen (fotosynthese) in de kassen gehouden worden. Mark en 
Frank verzorgen de workshop lunchpluk. 

 

 

 Stg. Trajekt zal in de zomervakantie activiteiten met kinderen 
houden in de NT. 

3 . Mededelingen; 
Afmeldingen: Louis, Hendrik, Caroline, Vester, Mark, Roderik, Jessica 
en Cecile. Maria en Edo i.v.m. afzegging schrijftolk. 

Post; - geen bijzonderheden. 
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. Notulen Algemene Ledenvergadering 2022 (bijlage); 

 De 2 Jo’s willen er zorg voor dragen dat de Wildcamera weer 
wordt geïnstalleerd. 

 De notulen zijn vastgesteld. 

. Financiën en Kas commissie (punt 6 van het Jaarverslag); 
Omdat de NT als voorbeeld tuin fungeert is het mogelijk om een 
subsidieaanvraag te doen voor het realiseren van een ecologisch 
toilet. 

 

 

 

2 bakken op hoogte in de moestuin zullen uit de VNJ kas 
gefinancierd worden. 

Het aantal leden is afgelopen jaar gegroeid naar 35 leden. Tevens is 
het kassaldo gegroeid. 

Ton doet een oproep aan de leden die hun lidmaatschap geld voor 
2 023 nog niet voldaan hebben dit z.s.m. te doen. 

Pieter en Hans hebben de kascontrole gedaan. 
Er werden 2 rekeningen gemist. Het gaat om oudere declaraties. 

 Vanaf nu de declaraties inleveren binnen 6 weken zodat de 
penningmeester het overzicht houdt. 

 Franz neemt het stokje over van Pieter en zal samen met Hans de 
Kascommissie 2023 vormen. 

Met dank aan de kascommissie 2022. 

 Jolanda zorgt voor de aanschaf van de kleine dingetjes (schrijfgerei, 
koekjes e.d.) Deze worden bij het CNME gedeclareerd. 



  

  

 

 

Joke zal bij het CNME een verzoek indienen voor de aanschaf van 
nieuw gereedschap zoals snoeischaren. 

Jo Weijnen zal de botte scharen slijpen. 

6 . Bespreking Jaarverslag (bijlage); 
Moestuin: Tonnie wordt als coördinator gemist. De moestuingroep 
heeft besloten de percelen onder elkaar te verdelen en kleine 
praktische zaken in kleine groepjes onderling te bespreken. Tonnie 
krijgt wel nog geregeld vragen en die beantwoordt zij ook graag. Ook 
Netty wordt erg gewaardeerd voor haar kennis. De onderlinge 
samenwerking is fijn. 

Wilde plantentuin: Een ecoloog van het CNME zoals Jerom wordt 
nog steeds erg gemist. 

Kruidentuin: Er is een inventarisatie gemaakt. Woekeraars worden uit 
enkele percelen verwijderd. De lege plekken zullen opnieuw worden 
beplant. 

Wijngroep: in 2022 was er een goede oogst. Het snoeien verloopt 
goed. Er zijn nog een 26-tal wijnflessen over. 

Permatuin:  Pieter heeft Pawpaw boompjes meegenomen om in de 
Permatuin te planten. De amandelboom staat in bloei. De abrikoos 
heeft de vorst niet doorstaan. 
Afgelopen jaar was een goed jaar m.b.t. het oogsten van vruchtjes. 
Compost kan door de vrijwilligers meegenomen worden. De grond in 
de Permatuin is rijk genoeg dus heeft geen extra voeding meer nodig. 

Imkerij: Met de bijenstand gaat het goed. Huub heeft vorig jaar 3 
zwarte bijen aangeschaft en die hebben zich goed samengepakt met de 
overige bijenvolkeren. 

Met dank aan alle verslagschrijvers. 

Tonnie en Netty hebben de bloeiende planten bijgehouden en foto’s 
worden gedeeld op de website. Tevens nogmaals een oproep om alle 
foto’s die in de NT gemaakt worden naar Huub te sturen. Hij zal ze 
vervolgens naar Edo doorsturen om op de website te plaatsen. Zo 
bouwen we een mooi archief op van alles wat groeit, bloeit, rond 
zwermt, hupt en loopt. 



  

 
 

7 . Opvolging voorzitter- en Penningmeesterschap (bijlage 
beschrijving taken); Hans wil wel een bijdrage leveren aan het 
Penningmeesterschap na zijn periode in de kascommissie. 

Joke gaat haar taken als voorzitter eind 2023 neerleggen. Het is 
mogelijk om dit jaar een co-voorzitterschap samen met Joke te doen 
alvorens het voorzitterschap volledig op je te nemen. 

Anne-Marie Hollands is wel geïnteresseerd in een snuffelstage bij het 
voorzitterschap. Joke zal het met haar bespreken. 
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. Inventariseren mogelijke workshops/cursussen en activiteiten voor 
2 023: - er is ook een mogelijkheid om zelf een activiteit voor te 
stellen. 

. Rondvraag: 

a. Wie wil de ledenvergadering in 2024 organiseren (2 à 3 personen) 
b. Wie wil het voortouw nemen voor de Open Dag op zondag 4 juni 

(er is een plan voorhanden). 

Door tijdgebrek zijn vragen a en b niet behandeld. 

De kinderen rennen zonder toezicht door de NT en brengen soms 
ook vernielingen aan. Pieter en Anna-Maria spreken de leiding er op 
aan indien daar aanleiding toe is. Er zijn afspraken gemaakt maar die 
zijn aan het verwateren. 

Huub heeft de kinderen uitleg gegeven wat hij aan het doen is. 
Daardoor wist hij de nieuwsgierigheid van de kinderen te wekken. 

 Huub en Jolanda zetten in grote lijnen de regels uit waar de 
kinderen mogen komen en dit moet gecommuniceerd worden met 
de leiding van het MIK. Deze afspraken ook voor Anouk op 
papier zetten. 

 Huub wil wel met de leiding een afspraak maken om een 
rondleiding door de tuin te houden om uitleg te geven wat de 
kinderen wel en niet mogen in de NT. 

Huub is een zonnewijzer aan het maken. Hij heeft deze echter nog 
niet af. 

 De introductie/uitleg van de zonnewijzer wordt uitgesteld en zal 
niet op 26 maart maar 21 juni tijdens de Zomerwende door Huub 
gedaan worden. 


